
 

 

 
 
 

Z Á P I S 
  

                                   z  jednání kolegia děkana  
                                         dne 15. prosince 2010 

 
 
 
Přítomni: 

 
 
 
prof. Ing. Bohumil Vybíral, CSc., Ing. Monika Kostrová, RNDr. Jan Kříž, Ph.D., 
PhDr. Michal Musílek, Hana Čejková, Ilona Lankašová  

Omluveni:  
  
Program: 1) Akreditace 

2) Věda a zahraniční styky 
3) Návrhy členů do Vědecké rady 
4) Dlouhodobý záměr 
5) Odměny 
6) Snížení tvorby sociálního fondu a snížení mzdových tarifů 

 
 

K bodu 1) Akreditace 

Pan děkan poděkoval dr. Musílkovi za kompletaci studijních programů k akreditaci. 

Podáváno je 7 programů. 

 

K bodu 2) – Věda a zahraniční styky  

V rámci projektu Interní univerzita budou uskutečněny zahraniční jazykové stáže. Naše 

fakulta získala 3 místa na tyto stáže, tyto budou probíhat v průběhu let 2011 až 2013.  Délka 

stáže je 14 dní, podmínkou pro absolvování kurzu je aplikace jazyka ve vyučovacím 

předmětu. Veškeré náklady stáže jsou hrazeny z projektu ESF. Pan děkan oznámil, že na tyto 

jazykové stáže budou vysláni pracovníci Katedra biologie. 

 

K bodu 3) – Návrhy členů do Vědecké rady 

K dnešnímu dni měli vedoucí kateder dodat návrhy členů Vědecké rady PřF. Doposud 

odevzdali návrhy pouze tři katedry, nedodala Katedra chemie a Katedra informatiky. 

 

K bodu 4) – Dlouhodobý záměr 

Je nutno zpracovat dlouhodobý záměr za PřF – ponechá se až po volbách děkana PřF. 

 

K bodu 5) - Odměny 

Pracovníkům PřF byly vyplaceny odměny, pro případ neočekávaných nákladů byla vyplacena 

prozatím jen polovina navržených odměn, druhá polovina odměn bude vyplacena 



v prosincové výplatě. Konkrétní vyrozuměním o tom, z čeho se odměna skládá, bude paní 

tajemnice zasílat jednotlivým pracovníkům.  

K bodu 6) – Snížení tvorby sociálního fondu a snížení mzdových tarifů 

Od příštího roku bude snížen sociální fond na 1 %. Z toho důvodu vedení UHK rozhodlo o 

zrušení některých zaměstnaneckých benefitů, a to konkrétně o zrušení flexi pasů. Příspěvek 

na obědy a důchodové pojištění zůstane zachován.  

Akademický senát UHK na svém zasedání dne 9. prosince 2010 schválil snížení mzdových 

tarifů o 10 %. Je třeba připravit nové platové výměry, osobní ohodnocení bude přerozděleno 

vedoucími kateder, funkční příplatek zůstane zachován. 

 

 

Zapsala: Ilona Lankašová   
prof. Ing. Bohumil Vybíral, CSc.  

pověřený výkonem funkce děkana PřF UHK 
 

 


